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Szef klubu parlamentarnego SLD Leszek Miller w wywiadzie dla
radia TOK FM stwierdził, że jego partia nie poprze legalizacji
marihuany. To byłoby szkodliwe dla zdrowia, dla przyszłości
młodych Polaków i myślę, że nie poprzemy – argumentował były
premier.

Miller  stwierdził  jednocześnie,  że  Sojusz  jest  skłonny
głosować  za  depenalizacją  posiadania  niewielkich  ilości
marihuany  oraz  dopuszczeniem  jej  stosowania  w  medycynie.
„Jeżeli projekt kładłby główny nacisk zastosowanie marihuany
do celów leczniczych, to zmienia postać rzeczy” – skwitował.

Niebawem lekarstwa na bazie marihuany pojawią się w czeskich
aptekach. Ma być ona wykorzystywana przy leczeniu stwardnienia
rozsianego, choroby Parkinsona, a nawet AIDS oraz nowotworów.
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